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Onderwerp:  Voordracht 56  Zienswijze PS op de resultaatbestemming
2020 van de Omgevingsdienst Flevoland, Gooi & Vechtstreek

De commissie Natuur, Landbouw en Gezondheid adviseert de Voordracht Zienswijze PS op de
resultaatbestemming 2020 van de Omgevingsdienst Flevoland, Gooi & Vechtstreek als hamerstuk door te
geleiden naar de PS vergadering van 11 oktober 2021.

Uittreksel van het concept-verslag NLG 20-09-2021: 

4. A-agenda Leefbaarheid, Gezondheid en Milieu

4.a. Zienswijze PS op de resultaatbestemming 2020 van de Omgevingsdienst Flevoland, Gooi & 
Vechtstreek

De voorzitter geeft het woord aan de Statenleden voor hun inbreng in eerste termijn.

Eerste termijn 

Mevrouw De Groot (SP) constateert dat de provincie wat geld terugkrijgt, hetgeen zij positief acht. Zij oppert 
de idee om dit bedrag op enigerlei wijze als incidenteel middel aan te wenden voor de OD NZKG, aangezien 
deze enigszins krap zit en bezig is met diverse grote onderzoeken. 

De heer Van Tiggelen (PVV) kan instemmen met voorliggend besluit, dat zijns inziens als hamerstuk aan PS 
kan worden doorgeleid. Hij plaatst daarbij echter wel de kanttekening dat de PVV het niet wenselijk acht om 
geld uit de Bestemmingsreserve innovatie en ontwikkeling te besteden aan zaken die raakvlakken hebben 
met de tot mislukken gedoemde energietransitie.

De heer Klein (CU) deelt mede dat zijn fractie geen opmerkingen heeft. Hij heeft echter nog wel twee 
vragen:
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 Het nalevingspercentage in sommige branches heel erg laag. Zou het niet goed zijn om de 
Omgevingsdienst te vragen om dit in een volgend jaar prioriteit te maken? Dit zou onderdeel kunnen 
zijn van de zienswijze. 

 Soms moeten er gevelcontroles worden uitgevoerd om te kijken of bedrijven nog wel op de plek zitten 
waar de Omgevingsdienst dacht dat ze zaten. De heer Klein schrok hier wel enigszins van. Is er derhalve 
op een of andere manier een betere organisatie mogelijk?

De heer Roosendaal (VVD) geeft aan dat zijn fractie zich kan vinden in de zienswijze op de 
Resultaatsbestemming 2020. In het stuk wordt overigens gesproken over 2019. De heer Roosendaal merkt 
nog wel op dat de ophoging en het benutten van de Bestemmingsreserve innovatie en ontwikkeling geen 
doel op zichzelf moet worden en dat meer inzicht in het doel dient te worden verkregen en het nut van de 
bestemming beter uitgelegd moet worden door de Omgevingsdienst.

Statenlid Kostic (PvdD) heeft bezwaar tegen het opnieuw missen van een deadline voor reactie. Voorts heeft 
zij nog één punt, dat aansluit op wat de ChristenUnie en de SP hebben gezegd. De nalevingspercentages 
zijn laag, zelfs met de aangekondigde controles in 2020. Een en ander kan strakker en beter. De Partij voor 
de Dieren zou hier graag aandacht voor zien. 
Net als de SP ziet ook de Partij voor de Dieren graag dat het geld dat de provincie terugkrijgt richting de 
OD's gaat.

Mevrouw Er (GL) vraagt of een deel van het positieve resultaat aangewend zou kunnen worden voor het 
aantrekken van nieuw talent. Veel OD's hebben hier problemen mee.

De voorzitter geeft gedeputeerde Stigter het woord voor diens beantwoording.

Beantwoording door gedeputeerde Stigter (GL):
Gedeputeerde Stigter komt allereerst op de financiële kant. Het bedrag dat resteert vanuit de afrekening 
met de Omgevingsdienst Flevoland & Gooi en Vechtstreek (OFGV) zal terugvloeien naar de pot van de 
Omgevingsdiensten, zonder het nu al direct te labelen voor OD NZKG.

GS beamen dat het nalevingstekort ernstig is en zullen dit bij de betreffende OD aan de orde stellen. Dit 
gebeurt ook reeds. Zo is geconstateerd dat het nalevingstekort rond de energiebesparing bij mkb-
ondernemers heel hoog is (80% tot 90%). Om die reden wordt met alle OD's gezamenlijk bekeken hoe een 
extra inzet op energiebesparing kan worden vormgegeven.

Alle OD's voeren gevelcontroles uit. Deze blijken een effectief controlemiddel te zijn.

De voorzitter heeft nog geen antwoord vernomen op de vraag van GroenLinks of het positieve 
resultaat kan worden ingezet voor de werving van nieuw talent.

Gedeputeerde Stigter antwoordt dat de middelen terugvloeien naar de "pot" van de Omgevingsdiensten. 
Deze kunnen ook worden aangewend voor nieuw talent. Er is eerder in de commissie NLG gesproken over 
een traineeprogramma van de OD Noord-Holland Noord (OD NHN). Dit lijkt nu een vervolg te krijgen en zal 
om een extra budget vragen. Hiervoor is in ieder geval al een klein gedeelte ingeruimd. In de Gooi en 
Vechtstreek loopt reeds een programma, zodat daar op dit moment geen extra budget benodigd is.
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Het Programma innovatie en ontwikkeling is juist bedoeld om op een innovatieve manier het werk van de 
Omgevingsdienst vorm te geven en eventueel te vergemakkelijken, bijvoorbeeld wat betreft de aanstaande 
inwerkingtreding van de Omgevingswet.

Statenlid Kostic (PvdD) bedankt de gedeputeerde dat hij scherp wil toezien op de 
nalevingspercentages. Kan hij dit ook formaliseren in een zienswijze, zoals de ChristenUnie 
voorstelde? 

Gedeputeerde Stigter antwoordt dat hij geen moeite heeft om hierover een zin toe te voegen aan de 
zienswijze.

De voorzitter concludeert dat er een kleine aanpassing in de voordracht zal plaatsvinden, waarna deze aan 
de Staten zal worden toegezonden. Aansluitend geeft zij de gelegenheid voor een korte tweede termijn.

Tweede termijn

Mevrouw De Groot (SP) heeft een aanvullende vraag. Ook gemeenten krijgen geld terug van de OFGV. Gaat 
dit eveneens terug in de algemene pot voor de Omgevingsdiensten?

Beantwoording door gedeputeerde Stigter (GL):
Gedeputeerde Stigter antwoordt dat de macht van de provincie heel groot maar niet oneindig is. In dezen is 
de beslissing aan de gemeenten zelf.

De voorzitter bedankt de gedeputeerde voor diens beantwoording. Zij concludeert dat er veel instemming is 
op onderhavige zienswijze, met dien verstande dat er nog een zinsnede over de nalevingspercentages aan 
zal worden toegevoegd. De commissieleden stemmen ermee in dat de zienswijze vervolgens als hamerstuk 
wordt doorgeleid naar de eerstvolgende PS-vergadering.


